
NA SEJMU ALPE ADRIA

Odmevna predstavitev
našega turizma

Na pobudo Območne gospodarske zbornice
Ljubljana sta skupščinski odbor za pospeševa-
nje turizma in občinski sekretariat za gospodar-
stvo v dobrih štirinajstih dneh organizirala pred-
stavitev viškorudniškega turizma na sejmu Alpe
Adria. Osnovni namen je bil predslaviti prelep
in tako raznolik svet naše občine, kjer so ustvar-
jeni vsi pogoji za razmah izletniškega turizma.
Svet, ki le dobrih dvajset kilometrov od mesta
odkriva bogato knlturno in naravno dediščino.
Poznano sicer a premalo spoznano. V to uspelo
akcijo so se vključila turistična društva Polhov
Gradec, Rakitna, Rašca, Turjak ter Konjeniško
društvo Krim.

Naš predstavitveni prostor je bil v sklopu
paviljonov omenjene zbornice, kjer so s predsta-
vitvami sodelovale še občine Ljubljana Šiška,
Ljubljana Moste, Vrhnika in Logatec. Na raz-
meroma velikem prostoru pod naslovom Izleti,
ki jih boste radi ponovili, v prijetni zeleni deko-
raciji, je bila predstavljena turistična ponudba
pod naslovi: Spoznajte kulturno središče Slove-
nije (Turjak, Rašca, Velike Lašče); Pozdravlje-
na Rakitna (Rakitna); Čudovit svet Blagajane
in Polhovega Gradca (Polhov Gradec) in Vab-
ljiv podkrimski barjanski svet (Iška vas, Tomi-
šelj, Ig). Vsi so bili predstavljeni s slikovnim
gradivom in krajšimi besedili, pa tudi s predme-

ti, skrbno izloženimi v vitrini (turjaški grb na
grajski opeki, polhovka in polhi iz muzeja Anto-
na Debevca iz Kamnika pod Krimom, bronasti
konji Bojana Štine, delček bogate literarne za-
puščine iz Velikih Lašč, pa prapor in grb Krim-
skega društva konjerejcev, pa prelepi klekljani
prtički polhograjskih čipkaric...) in prijetno ter
vabljivo in čisto pravo kulinarično ponudbo do-
brih jedi iz dveh priznanih in dobrih gostiln,
polhograjske Pri Pratkarju in velikolaške Pri
Kuklju, družbo pa so iim delali priznani in po-
vsem naravni izdelki Cebelarstva Polhov Gra-
dec ter sir Laščan iz velikolaške sirarne. Obisko-
valcem pa so bila na voljo tudi pisna obvestila
o turistični ponudbi teh predelov. Roko na srce,
po teh je bilo povpraševanje kar precejšnje, saj
so jih organizatorji morali kar večkrat dostikati.
S tovrstnimi prospekti in obvestili pa so sodelo-
vali tudi Trubarjeva domačija, Brunarica Rakit-
na, Jahalni center Ig, naprodaj je bila knjiga
o Rakitni..., skratka predstavitev, ki je nalete-
la na veliko zanimanje obiskovalcev, je bila za
prvi tovrstni nastop dobro pripravljena. Ta oce-
na velja še toliko bolj, ker je bila prva in danes
zagotovo trdimo, da tudi ne zadnja.

Odločili pa smo se še za takoimenovani Dan

občine Ljubljana Vič-Rudnik, ki je bil 25. marca
ob 17. uri v turističnem forumu. V polni dvorani
in pred številnimi gosti s področja turizma in
viškorudniškimi turističnimi delavci ter v prisot-
nosti dveh republiških rninistrov, dr. Lojzeta
Janka in Izidorja Rejca, smo predstavili del te
naše bogate turistične ponudbe z opisi in mož-
nostmi razvoja turizma pa tudi s prijetnim in
kvalitetnim programom, ki so ga izvedli naš
državni prvak med miadimi diatoničnimi har-
monikarji Miha Debevc iz Preserij, odlični fol-
kloristi KUD Rožmarin iz Vnanjih goric ter
moški pevski zbor iz Dobrove. Naš župan Bo-
gdan Bradač je z vabilom na nadaljnje sodelova-
nje pri razvoju turizma v občini nagovoril zbra-
ne in se sodelujočim zahvalil za dobro predstavi-
tev. S priložnostnim nastopom so svoj čar dali
predstavitvi tudi podkrimski konjerejci, na
predstavitvenem prostoru pa je veliko občudo-
vanja požela kljekljarica Marjanca Jarc iz Polho-
vega Gradca, gospe iz Čebelarstva Polhov Gra-
dec pa so svoje izdelke tudi prodajale. Že ome-
njena gostinca Pratkar iz Polhovega Gradca in
Kukelj iz Velikih Lašč pa sta za goste pripravila
domačo zakusko. Pavle Setničar iz Pograjske
gore je ponudil šilce dobrega, iz Iške vasi so
ponudili ocvirkovko, svoj prispevek pa sta pri-
dala še Gostinsko podjetje Vič-Gostilna Mirje in
Mercator-Konditor. V času sejma je bilo mno-
go priložnosti za izmenjavo mnenj, izkušenj in
pogledov na razvoj smelejšega turističnega raz-
voja v teh naših prelepih in prijaznih krogih.
Rodilo se je mnogo novih in svežih idej, zamisli
pa tudi že povsem konkretnih akcij, ki se jih
bodo naši turistični delavci kaj kmalu lotili.

Volje in prizadevnosti jim ne manjka, to so
pokazali tudi na tem sejmu, zato velja vsem
sodelujočim in nastopajočim v imenu odbora za
pospeševanje turizma in sekretariata za gospo-
darstvo iskrena zahvala.


